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UTDANNING AV SKRIVETOLKER ER BÅDE VIKTIG 
OG NØDVENDIG! 

  
Bergen Døvesenter støtter fullt ut resolusjonen til HLF Bergen om utdanning av 
skrivetolker for hørselshemmede ved Høgskolen i Bergen. 
  
Det er stor mangel på tolker og i dag må de tolkene som finnes arbeide både som 
tegnspråktolker og skrivetolker. 
Ved at det utdannes egne skrivetolker vil det avlaste tegnspråktolkene og føre til at 
døve (som vår forening primært representerer) får lettere tilgang til tegnspråktolk. 
  
Vi vil også peke på det samfunnsnyttige i at utdanning av skrivetolker også kan 
brukes som direktetekstere i TV2. 
TV2 er pålagt å tekste sine programmer i primetime (kl 18 - 23), men unnskylder seg 
med at det ikke finnes utdannede personer som skriver fort nok. 
  
En utdanning av skrivetolker vil derfor tjene en dobbel betydning i kampen mot 
diskriminering: 
Hørselshemmede får større tilgang til samfunnet - og større tilgang til de 
norskproduserte programmene som sendes på TV2 og andre norske kanaler med en 
seeroppslutning på minimum 5 % av befolkningen slik det nye AMT-direktivet 
foreslår. 
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